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Nr 8 /2007  w dniu 23.04.2007 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.30 zakończono o godz. 20 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Sławomir Maciaszek     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Jerzy Springer     
 

Obecny 

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
           

Obecny 

4. 
 

Józef Sulikowski    Obecny 

5. Andrzej Zając 
 

Obecny 

6. Andrzej Wieczorek     
 

Obecny 

7. Ewertowski Wiesław    
 

Obecny 

8. Grzegorz Owczarzak 
 

Obecny 

      9. Jerzy Piasecki Obecny 

     10. Andrzej Bielecki Obecny 

 
 
 

Obecni wszyscy członkowie Komisji . 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Starosta Powiatu Wągrowieckiego- Michał Piechocki 
 

2. Skarbnik Powiatu- Danuta Królczyk 
 

 
 

 
 

 



 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Analiza materiałów na sesję. 

 
 

2.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył przewodniczący Komisji Sławomir Maciaszek. Podał 
pod głosowanie protokół z poprzedniego posiedzenia. Skarbnik Powiatu poinformowała 
Komisję, że w dniu dzisiejszym nie można wiarygodnie przedstawić danych z analizy 
wykonania budżetu za I kwartał 2007. Sprawozdanie za rok 2007 upływa z końcem 
kwietnia.  
Skarbnik w imieniu Zarządu z nadesłanych danych robi zbiorcze zestawienie, które 
przesyła do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Komisja Finansów, z analizą za I kwartał 
2007 r. zapozna się na pierwszym posiedzeniu w miesiącu maju ( warunek po 10 maja). 

Następnym tematem było wykonanie budżetu za 2006 r. Skarbnik Powiatu, wobec 
tego faktu, że ten temat był już omawiany bardzo dokładnie na poprzednich 
posiedzeniach, omówiła skrótowo wykonanie budżetu za rok 2006. Sprawozdanie z 
wykonania budżetu za 2006 rok w załączeniu do protokołu. Plan, wykonanie, wskaźniki- 
wszystko ujęte w tabelach. Budżet po zmianach w ciągu roku powodowały zmiany: 
zwiększenie, zmniejszenie, wyrównywanie deficytu. Budżet po zmianach w 2006 r. 
zamknął się kwotą 45.235.428 po stronie dochodów oraz 45.866.013 po stronie 
wydatków. 

Dochody za 2006 r. zrealizowano w kwocie 45.625.081co stanowi 100,86% wielkości 
planowanej. Po zmianach subwencje ogólne 27.650.711 zrealizowano w 100%. 

Wydatki w 2006 r. zrealizowano w kwocie 44.859.618,74 co stanowi 97,8% wielkości 
planowanej. Wieloletni plan  inwestycyjny, wykonano w 2006 r. 95.99%. 

Radny Owczarzak wniósł zastrzeżenie, że kwota 2.003 przeznaczona na konkurs w 
temacie promocji powiatu wyknano w 84%, co było przyczyną? Są to cele istotne i 
ważne. Starosta odpowiedział, że wnioski nie spełniały formalnych wymogów. Zabrakło 
czasu ze względu na przyspieszone wybory. Pytanie-Dlaczego wobec tego Kierownik 
Kaczmarczyk tak długo czekał z wybraniem oferty-bez odpowiedzi. 

Nie zrealizowano wydatków na przebudowę 7,2 km drogi Wapno- Damasławek i 
przebudowę 3,7 km drogi Antoniewo- Skoki ze względu na nie pozyskanie 
dofinansowanie EFRR. Nie zrealizowano przebudowy drogi ul. Średniej w Wągrowcu. 
Wypracowano nadwyżkę budżetową wysokości 1.434.218.  

Przewodniczący Komisji odczytał protokół Komisji Rewizyjnej, oraz opinię Komisji 
Finansów, Obszarów Wiejskich dotyczącą wykonania budżetu za rok 2006. Komisja 
opiniuje pozytywnie wykonanie budżetu za 2006 rok. 

Komisja wnosi o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu wągrowieckiego za 
2006 r., Komisja w wyniku głosowania 6 głosów za i 4 wstrzymujące. Przyjęła wykonanie 
budżetu za 2006r. 

 
 
 

 



 
W dalszej części omawiano materiały na sesję. Starosta omówił zmiany w budżecie 

2007 r. : 
-32.100- dla Bursy, 
- 23.474 - WTZ Wągrowiec,  
- 23.798 - Starostwo,  
- 292.596- renowacja dróg,  
-80.000 - winda w szpitalu- oddział Paliatywny,  
-721.769- rezerwa celowa dla nauczycieli,  
-162.917- odprawy dla nauczycieli i inne według wykazu załączonego do materiałów 

sesyjnych. 
Radny Piasecki zapytał dlaczego nie przeznaczono zgodnie z wcześniejszymi 

wnioskami Komisji wsparcia na zakup wyposażenia dydaktycznego dla Liceum 
Ogólnokształcącego Nr 1 z okazji 135 rocznicy powstania. Starosta odpowiedział, że być 
może uda się to zrealizować we wrześniu bieżącego roku. 

Poddano pod głosowanie akceptację zmian w budżecie w roku 2007: 6 głosów było za 
zmianami i 4 przeciw zmianom. Dużą dyskusję wywarł temat ustalenia wysokości opłat 
za usunięcie z drogi i parkowanie samochodów. Ten temat omawiał Starosta. Radny 
Piasecki poprosił o podanie cen na wyżej wymieniony temat w sąsiednich powiatach. 

Radny Owczarzak poprosił o firmy, które złożyły oferty i czy będzie opracowany 
przetarg : Starosta odpiedział, że za usunięcie z drogi czy parkowanie płaci klient, kto ma  
opłacić i za czyje pieniądze przetarg. Radny Sulikowski wnioskował by sprawdzić 
warunki techniczne oferentów. Na tym dyskusję nad materiałami sesyjnymi zakończono. 
 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
5.1   Zapytania 
   
W toku dyskusji. 

 
5.2   Opinie 
   
Brak 
 

      5.3  Stanowiska 
 

Stanowisko radnych było też by do planu inwestycyjnego w prowadzić kwotę 
środków pieniężnych ile tylko jest możliwe na budowę chodników.  
 
5.4  Wnioski 
 
Nie wypracowano wniosku. 

 

 

  ___________________________                        _______________________ 

Protokołował / Protokołowała                                Przewodniczący Komisji 

 


